

温州肯恩大学文件

温肯大〔2017〕45号

温州肯恩大学 关于下达 2017 年度教育厅一般科研项目资 助计划的通知

各部门：

根据《浙江省教育厅办公室关于开展 2017 年省教育厅一般科研项目立项工作的通知》，经申报、审查和公示等程序，以下 3 个项目列入 2017 年教育厅一般科研项目资助计划：

序号	项目编号	项目名称	项目负责人	资助金额 (万元)
1	Y2017381 71	依托大学的创新型小 镇发展路径研究	郑晓东	3
2	Y2017388 29	中外合作办学高校师 德师风建设研究	钱菲	0.65
3	Y2017370 68	中外合作办学机构发 展综述	吴敏捷	0.5

请项目负责人根据项目计划书，尽早开展项目研究，确保项目如期完成。

温州肯恩大学
2017年9月20日

Wenzhou-Kean University

Announcement of 2017 General Program of Education Department of Zhejiang Province

To all administrative departments,

We are pleased to announce three projects which are approved by Education Department of Zhejiang Province on the basis of the regulations and notice of 2017 General Program of Education Department of Zhejiang Province after application, evaluation, and notification. Three sponsored projects are listed as follows:

Number	Project Number	Project	Principal Investigator	Funds
1	Y201738171	The Research on the Development of Innovative Towns Relying on Universities	ZHENG Xiaodong	30,000
2	Y201738829	The Research on the Development of Professional Ethics in Chinese-Foreign Cooperation in Running Universities	QIAN Fei	6,500
3	Y201737068	The Research on the Development of Chinese-Foreign Cooperation in Running Universities	WU Minjie	5,000

Note: Each principal investigator should ensure that the project is carried out and completed according to the schedule as required in the project plan.

Wenzhou-Kean University

20/09/2017